
Det juridiske fakultet 

Universitetet i Bergen 

REFERANSEGRUPPEMØTE 

JUS124 TINGSRETT 2. STUDIEÅR 2012/2013 
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• Representanter for alle arbeidsgruppene unntatt gr. 3, 8, 9, 15, 22 og 25. (Gruppe 15 sendte mail i 

forkant av møtet.) 

• Kursansvarlig: Ingunn Elise Myklebust (IM) 

• Studieårsansvarlig: Anne Torekoven, ref. (AT) 

• JSU representant: Eirin Krogstad 

 

Referatet er gitt i stikkordsform og gjenspeiler derfor ikke hvor mange representanter som støttet eller var 

uenige i de ulike momentene 

 

Læringsmål og læringsutbytte 

• Ingen kommentarer 

• IM: Det blir trolig gjort noen små endringer i læringsmålene til neste år. 

Kursets struktur 

• IM: Pga sykdom måtte det endres noe i rekkefølgen på forelesningene, men det fungerte likevel - 

om ikke sånn som det var planlagt, men sykdom kan vi ikke ta høyde for. 

 

Arbeidsgrupper og gruppeoppgaver 

• Bra at siste gruppe var så tidlig at man fikk god tid til å lese til eksamen. 

• Bra oppgaver! Fint med illustrasjoner i oppgavene, kan gjerne få inn flere. 

• Vanskelig å skrive oppgave på 1000 ord, de fleste skriver mer. IM: ordgrensen for neste år er blitt 

økt til 1500 ord. 

• Noen mener arbeidsgruppeoppgavene er for lette i forhold til hva som tidligere er gitt på 

eksamen – det bør være samme vanskelighetsgrad. 

• Bra med artikler om hva som er relevant for tema til oppgavene. 

• Noen av arbeidsgruppene har hatt mye vikarer for arbeidsgruppeleder, dette oppleves som 

uheldig. 

 



Storgrupper 

• IM: arbeidsgruppe- og storgruppeoppgavene skal ses i sammenheng, meningen er at de skal 

utfylle hverandre. 

• Det første kravet til studentpresentasjon i den ene storgruppen kom litt brått på, og studentene 

vil ha bedre informasjon om kravet til bidrag i storgruppene. Det ble bedre ut over i kurset. 

• Storgruppelederne var flinke! 

• For noen grupper var det tett mellom storgruppen og arbeidsgruppen, med storgruppe kl. 15-17 

på onsdagen og arbeidsgruppe fra kl. 8-10 på torsdagen 

• Noen mente man burde slippe å ha prosedyre i NIRI hvis man har hatt det i Tingsrett, at alle må 

ha hatt kun én presentasjon pr år. 

• I den siste storgruppeoppgaven (prosedyreoppgaven) kunne det vært flere innsigelser for én part, 

så spørsmålet hadde blitt mer åpent 

• Varierende forberedelse, mange som ikke skal ha prosedyren forbereder seg dårlig og blir passive 

i storgruppen. IM: vi kan evt. endre opplegget så f.eks tilfeldig valgte studenter blir dommere. 

• Bør ha innføring i hva man gjør i en prosedyre – hva det egentlig går ut på. 

• Positivt med prosedyre i Tingsrett, så er man forberedt til NIRI. 

 

Obligatorisk kursoppgave 

• Sensorveilending til oppgaven ble noe teoretisk, kunne gjerne vært mer praktisk. 

• Man lærte mye av problemstillingene. 

• IM: det er mange ulike typer praktikumsoppgaver. En må være forberedt på å møte også 

praktikumsoppgaver, som her (undergrunn) der det både er tvist om innholdet i rettsreglene og 

tvist om subsumsjon under rettsreglene. Det er da ikke unaturlig at det blir en blanding av 

teoretiske og praktiske drøftelser. Som ellers må man alltid drøfte påstandene i oppgaven og 

oppgavens faktum. 

• Noen mente at kommentarene var bedre denne gangen enn tidligere, selv om ikke alle var 

fornøyd med kommentarene. 

• Utlevering og innlevering av oppgaven kl. 14 var uvant. De fleste ønsker kl. 0900 som på andre 

kurs. 

 

Litteratur 

• Falkanger oppleves som for tynn.  

• Forslag om å legge alle artiklene som brukes i kurset inn som hovedlitteratur, evt. lage et 

kompendium. 

• IM: alle artiklene er lett tilgjengelige på nettet. Falkanger er kort, men Baldersheim supplerer 

denne, så om man jobber parallelt med begge bøkene bør man få godt utbytte. 



 

Forelesninger 

• IM: forelesningene er fordelt mellom foreleserne sånn at de foreleser over det de er best 

kvalifisert til. 

• Jevnt over er man fornøyd med forelesningene, men det er noe variasjon og ikke alle er like 

engasjerende 

 

Annet 

• Problemer med Kark, som vanlig. AT: Kark er jevnt over utrolig bra med tanke på hvor mange som 

leverer til enhver tid. I høst har Kark blitt flyttet til ny server, noe som dessverre har gjort det litt 

mer ustabilt, men det jobbes med saken! 

 

 

 

 

 

 


